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Ptuj, 20. 09. 2021 

 

Mestna občina Ptuj 

Mestni trg 1 

2250 PTUJ 

 

POBUDE IN VPRAŠANJA 20.9.2021 
Podajam pobudo, da se odstrani grmičevja in bujna rast v zapuščeni stanovanjski hiši na 

Vičavi 112 kjer je hiša že dodobra zaraščena in je potrebno odstraniti rastje, ki bo 

preprečilo gnezdenje plazilcev in ostalih živali, ki bi bile lahko nevarne za občanke in 

občane. Občane predvsem skrbi za otroke, ki vsakodnevno hodijo tam mimo. Naprošam 

vas, da poskrbite, da se grmičevje in bujna rast odstrani, prav tako pa, da se poskrbi, da 

se odstranijo gnezda plazilcev, ki bi bila lahko nevarna za občane. 

 

Obrazložitev: 

 

S strani občanov na Vičavi sem bil obveščen, da je stanovanjska hiša na naslovu Vičava 112 že 

dalj časa zapuščena. Sedaj se tam zbirajo potepuški psi, mačke prav tako je ogromno plazilcev, 

kar posledično občane navdaja s strahom, da bo prišlo do kakršnegakoli neljubega dogodka. 

 

Hiša je že konkretno zaraščena in je potrebno odstraniti rastje, ki bo preprečilo gnezdenje 

plazilcev in ostalih živali, ki bi bile lahko nevarne za občanke in občane. Občane predvsem skrbi 

za otroke, ki vsakodnevno hodijo tam mimo.  

 
 

Naprošam vas, da poskrbite, da se grmičevje in bujna rast odstrani, prav tako pa, da se poskrbi, 

da se odstranijo gnezda plazilcev, ki bi bila lahko nevarna za občane.  
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Podajam pobudo, da se na javnih cesta v lasti MO Ptuj, kjer je z znakom predpisana 

omejitev tovornega prometa nad 7.5t dopolni z dopolnilno tablo »DOVOLJENO ZA 

VOZILA, KI OPRAVLJAJO JAVNO SLUŽBO« s tem bomo omogočili delavcem Javnih služb 

Ptuj in ostalim, ki opravljajo javno službo, da lahko opravljajo svojo dejavnost, npr. 

pobiranje smeti, črpanje greznic ipd.  

 

Obrazložitev: 

 

Na javnih cestah v Mestni občini Ptuj smo na nekaterih odsekih postavili table za prepoved 

tovornih vozil katerih največja dovoljena masa presega 7,5 ton. Predlagam, da se znaki 

dopolnijo z dopolnilnimi tablami »DOVOLJENO ZA VOZILA, KI OPRAVLJAJO JAVNO 

SLUŽBO«. S to dopolnilno tablo bomo omogočili tako podjetjem kot delavcem, da izvajajo 

obvezno javno službo, ki so jo dolžni izvajati skladno s predpisi. Sedaj jim namreč ta 

omejitev izvajanje obvezne službe onemogoča saj vozila presegajo največjo dovoljeno 

maso 7.5 t in so zaradi tega podvrženi sankcijam. V tem primeru govorimo o vozilih npr. za 

odvoz smeti, odvoz grezničnih gošč, za prevoz sipkega tovora (asfalt), ko izvajajo sanacije 

cest ipd. V kolikor želimo imeti zadeve urejene potem moramo dovoliti, da izvajajo svojo 

obvezno službo, ker odvoza smeti in odpadkov ne morejo izvesti po »zraku«, prav tako pa 

se ne more izvesti sanacija cest, kanalizacije ko je potrebno pripeljati določen tovor za 

izvedbo del. Predlagam, da se zadeva prouči in izvede ustrezna izvedba dopolnilne table.   

 

Podajam pobudo, da mestna občina Ptuj prouči ali obstaja možnosti objave le zvočnih 

zapisov zapisnikov sej odborov in ostalih delovnih teles in komisij. To bi predvsem 

pripomoglo k lažjemu in bolj učinkovitemu dela strokovnih služb občinske uprave, ki sedaj 

porabijo ogromno časa za prepis zvočnih posnetkov.  

 

Obrazložitev: 

 

Strokovne službe občinske uprave Mestne občine Ptuj porabijo ogromno časa pri prepisovanju 

zvočnih zapisov sej odborov, komisij in delovnih teles Mestnega sveta Mestne občine Ptuj. 

Predlagam, da se pouči možnost hranjenja zapisnikov le v zvočni obliki, ker bomo s tem 

prihranili ogromno časa strokovnih sodelavcev in istočasno omogočili večjo učinkovitost 

delovanja občinske uprave.  
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Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj poda informacijo koliko pritožb je bilo 

podanih zaradi netočnega odčitavanja števcev za vodo. Po pridobljenih informacijah se 

občani pritožujejo nad enormnimi količinami zaračunane vode navkljub temu, da niso imeli 

okvare na omrežju.  

 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj poda informacijo kako je mogoče, da je pri 

gospodarskih subjektih, ki v času korone sploh niso obratovali, prejeli pa so enormne 

poračune za vodo pri tem pa so popisane enormne količine.  

 

Obrazložitev: 

 

Komunalno podjetje Ptuj naj poda pojasnilo zakaj je prišlo do enormnih poračunov oziroma 

popisa velikih količin vode navkljub temu, da nekateri gospodarski subjekti v času korone 

sploh niso obratovali, prav tako pa na njihovem omrežju ni prišlo do okvare vodovodnega 

sistema.  

 

Podajam pobudo, da mestna občina Ptuj s strokovnimi službami pristopi k sanaciji cestišča 

na ulici Ob Studenčnici 1 in Mariborski ulici 21 kjer meteorna voda zaliva stanovanjske 

hiše.  

 

Na Mariborski cesti 20, 22 in cesta ob Studenčnici 1 na JP 830682 (Ob Studenčnici), ob  večjih 

nalivih  prihaja do poplavljanja stanovanj v podkletenih etažah objektov.  Občani so že večkrat 

poizkušali na občinskih služba, da bi se dogovorili glede odvodnjavanj meteornih vod s ceste, 

ki zaliva njihove hiše. Strokovne službe so odgovorile, da bo sanacija izvedena šele ob 

naslednjem asfaltiranju in da hidravlična študija ni potrebna, prav tako so zapisali da meteorna 

kanalizacija zadošča potrebam odvajanja vode s ceste ob normalnih padavinah (normalnih 

padavin že nekaj let več ni), da bi z dodatnim jaškom prišlo do preobremenitve sistema. Z 

navedbami se nikakor ne morem strinjati saj je jasno, da vode prihajajo iz javne ceste in 

ogrožajo premoženje občanov. Strokovne službe naj nemudoma pristopijo k vzpostavitvi 

ustreznega odvodnjavanja (postavitev 3 do 4 m cestnih robnikov, jaška) in gre v danem 

primeru za zanemarljiv strošek v primerjavi s povzročeno škodo.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kdo in na kakšen način meri kvaliteto in pitnost 

vode v objektih, ki so za javno rabo kot so npr. šole, vrtci, bolnice, hoteli, javne ustanove 

ipd. Prav tako naj se poda kje je javno objavljena kvaliteta vode in dovoljene vrednosti v 

vodi. Če teh objav ni podajam pobudo, da se to javno objavi.  
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Podajam pobudo, da se pozove uporabnike in lastnike kompleksa bivše vojašnice na 

Vičavi, da poskrbijo za postavitev košev in očistijo smeti, ki jih je iz dneva v dan več, prav 

tako je bilo zaznati polomljene klopi, ki kazijo podobo.  

 

Podajam pobudo, da mestna občina Ptuj v poročilu participativnega proračuna, ki je bil 

objavljen 6. številki Ptujčana popravi članek na strani 12 saj je le ta pripravljen površno in 

ni zajel vseh četrtnih skupnosti ter opisal projektov, ki se bodo izvajali po četrteh.  

 

Podajam pobudo, da mestna občina Ptuj in SOU Sp. Podravja pristopi k preverjanju, kdo 

spušča greznične gošče v vodotok Grajena, ker ob vsakem deževju prihaja do načrtovanih 

izpustov greznice v potok Grajena. Pristojni naj zoper kršitelje ustrezno ukrepajo.  

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pristopi k izdelavi ocene požarne ogroženosti 

ptujskega gradu, glede na to da le ta ni izdelana. Na podlagi ocene se naj nato zagotovijo 

in izvedejo ustrezni ukrepi za zaščito ptujskega gradu.  

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pristopi k pripravi in ureditvi kratkotrajnega 

ustavljanja pred Osnovno šolo Olge Meglič iz smeri Muzejskega trga, na območju knjižnice 

in Prešernove ulice, kjer bi se s prometno signalizacijo ustrezno označilo kratkotrajno 

ustavljanje za  prevzem in predajo šolskih otrok po sistemu »poljubi in odpelji«. V praksi 

se tovrstno ustavljanje izvaja že sedaj, vendar posamezni vozniki v manjši koloni 

negodujejo, hupajo ali celo sunkovito zapeljejo mimo vozila iz katerih izstopajo otroci, 

prihaja celo stanja, ko posamezniki zaradi objestne vožnje odvzemajo prednost pešcem, 

ko le ti prečkajo prehod za pešce na Cafovi ulici proti OŠ Olge Meglič. Pri tem bi voznike 

še prijazno obvestili, da prihajajo v območje šole kjer je pričakovati kratkotrajne zastoje 

in jih pozvati k strpnosti.  

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj zaradi problematike parkiranja staršev otrok, ki 

obiskujejo OŠ Olge Meglič poda usmeritve občinski redarski službi, da med 8,00 in 8,30 ter 

med 12,30 in 13,30 ne nadzira plačila parkirnine v modri coni v Dravski ulici ob Gostilni 

Ribič. Kljub temu da gre za neznaten strošek se zgodi, da starši nimajo drobiža ali pozabijo 

kupiti parkirni listek. S tem bi se več staršev parkiralo pri spodnjem vhodu v šolo s čimer 

bi se nekoliko razbremenil promet v Prešernovi ulici. 

 

Podajam pobudo, ki jo je že obravnavala komisija za ogled šolske poti in sicer da Mestna 

občina Ptuj na Muzejskem trgu postavi prometni znak 1116-2 »Bližina mesta na cesti ali 

njenem delu, kjer se pogosto zadržuje več otrok, ki prečkajo cesto, hodijo po njej ali tam 

čakajo na prevoz.« 
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Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj poda informacije zakaj je prišlo do 

omejitev in prepovedi zalivanja javnih in zasebnih površin glede na to, da ima Komunalno 

podjetje Ptuj kar nekaj globinskih vodnjakov iz katerih črpa vodo in je njihov vodostaj v 

takšnih višinah, ki jih suša ne bi smela prizadeti. Namreč komunalno podjetje Ptuj je eno 

izmed redkih na območju države, ki je omejilo porabo vode. Za primerjavo primorski del 

države ni imel omejitve črpanja vode navkljub temu, da ima bistveno manj vodnih virov.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj je prišlo do zastojev pri sanaciji ceste v 

Krčevini pri Vurbergu 154 kjer so se dela ustavila cesta pa je po vsakem nalivu v 

katastrofalnem stanju. Prav tako naj se pristopi k sanaciji celotne ceste in ne samo 

posameznih delov, ki bodo potrebni popravila v zelo kratkem času.  

 



 
            Milan Klemenc 
Svetnik mestne občine Ptuj 
DeSUS Mestni odbor Ptuj 

 

 

Stran 6 od 10 

milan.klemenc@moptuj.si 
 

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj sedaj, ko je odstranjena stavba Koteksa in 

očiščeni ostanki stavbe na začasnem parkirišču pristopi k ozelenitvi prostora, ki bo mestu 

dal več zelenih površin. Zasaditev in ozelenitev bi smiselno umestili v začasni parkirni 

prostor in bi ga nato skladno z idejno zasnovo tudi nekako umestili v predlagano rešitev 

območja »Koteksa«. S tem bo mesto pridobilo nekaj zelenih površin, ki so staremu 

mestnemu jedru vsekakor potrebne. 

 

Podajam pobudo za postavitev ogledala v križišču Tihe poti-Raičeve ulice-Slomškova ulica, 

ki je istočasno tudi šolska pot. S tem bomo pripomogli k varnosti vseh udeležencev v 

prometu.  

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pristopi k uvedbi brezplačnega mestnega 

avtobusnega prevoza na način kot so ga uvedli v Ljubljani in Mariboru.  

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj poda informacijo koliko sredstev nameni za 

objavi v vseh medijih (razen Ptujčana) na mesečni in letni ravni za obdobje zadnjih petih 

let.  Informacija naj vsebuje po specifikacijo po mediju.  

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj poda informacijo kakšen bo pristop k krepitvi 

odnosov s pobratenimi mesti, ker se te vezi čedalje bolj krhajo in izgubljajo na pomenu. 

Menim, da  je potrebno okrepiti izmenjavo in ne smemo pozabiti na mednarodna 

sodelovanja, ki so na Ptuj pripeljala številne avtobuse ljudi predvsem zaradi partnerstva 

in iskrenega povezovanja. Navkljub COVID-u bi lahko te odnose vzdrževali in krepili saj se 

starejša generacija počasi poslavlja in zadaj prihajajo mladi, ki ravno tako želijo 

sodelovanja.  

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj poda informacijo koliko sredstev nameni za na 

letni ravni za zastopanja za obdobje 5 let in katere so odvetniške družbe s katerimi ima 

Mestna občina Ptuj podpisano pooblastila in pogodbe za zastopanje. Informacije naj se 

podajo za vsako za vsako odvetniško pisarno posebej.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija ali je Nadzorni odbor Mestne občine Ptuj 

posredoval poročilo o ugotovljenih nepravilnostih v Mestnem gledališču Ptuj na Računsko 

sodišče in pristojnemu ministrstvu kot je to v svojem dokumentu št. 06210-89/2021 

priporočila Komisija za preprečevanje korupcije in ali so že podane ugotovitve pristojnih. 

Prav tako me zanima če je bilo že poslano poročilo na KPK kot je to zapisano v dopisu in 

katere so bile navedbe.  
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Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj pojasni ima v elaboratu za dejavnost 

ČIŠČENJA odplak napisano, da na letni ravni neposredni stroški dela znašajo 399.000,00 € 

(stran 19) prav tako je v elaboratu zapisano da na tej dejavnosti dela 10 ljudi (stran 15) 

kar pomeni, da ta strošek na zaposlenega znaša mesečno znaša 3.325,00 € glede na 

navedeno prosim da se poda informacija: 

 

 
- Koliko znašajo neposredni stroški dela na dejavnosti za prvo polletje leta 2021 

 

 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj pojasni ima v elaboratu za dejavnost 

ČIŠČENJA odplak napisano, da na letni ravni neposredni stroški dela znašajo 399.000,00 € 

(stran 19) prav tako je v elaboratu zapisano da na tej dejavnosti dela 10 ljudi (stran 15) 

kar pomeni, da ta strošek na zaposlenega znaša mesečno znaša 3.325,00 €  glede na 

navedeno prosim da se poda informacija: 

 

- Koliko znaša povprečna bruto plača delavcev na dejavnosti ČIŠČENJA odplak . 
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Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj pojasni ima v elaboratu za dejavnost 

ODVAJANJA odplak napisano, da na letni ravni neposredni stroški dela znašajo 176.000,00 

€ (stran 18) prav tako je v elaboratu zapisano da na tej dejavnosti dela 7 ljudi (stran 14) 

kar pomeni, da ta strošek na zaposlenega znaša mesečno znaša 2.095,00 €  glede na 

navedeno prosim da se poda informacija: 

 
 

- Koliko znašajo neposredni stroški dela na dejavnosti za prvo polletje leta 2021 

 

 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj pojasni ima v elaboratu za dejavnost 

ODVAJANJA odplak napisano, da na letni ravni neposredni stroški dela znašajo 176.000,00 

€ (stran 18) prav tako je v elaboratu zapisano da na tej dejavnosti dela 7 ljudi (stran 14) 

kar pomeni, da ta strošek na zaposlenega znaša mesečno znaša 2.095,00 €  glede na 

navedeno prosim da se poda informacija: 

 

- Koliko znaša povprečna bruto plača delavcev na dejavnosti ODVAJANJA odplak. 
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Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj poda informacijo koliko sredstev nameni za na 

letni ravni za izdelavo pravnih mnenj za obdobje 5 let in katere so odvetniške družbe s 

katerimi ima Mestna občina Ptuj podpisano pooblastila in pogodbe so izdelala ta mnenja 

in v katerih zadevah. Informacije naj se podajo za vsako za vsako odvetniško pisarno 

posebej.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kako daleč je s potek izgradnje nove kurilnice. 

 

Ponovno podajam pobudo, ki sem jo podal že v letu 2020 kje sem v pobudah št. 766/18, 

803/19 in 804/19 želel nekatere podatke in so bile pobude zaradi neodobravanja in 

nerazumevanja nekaterih vpletenih neizvedena. Zato skladno s prejetim mnenjem 

Ministrstva za javno upravo in Informacijske pooblaščenke podajam pobudo, da vsi javni 

zavodi in pravni subjekti katerih ustanoviteljica je Mestna občina Ptuj (razen šol in vrtca) 

pripravijo poročila o prejetem in ustvarjenem. Poenostavljeno: PREJETO in USTVARJENO, 

koliko sredstev dobijo od lokalne skupnosti, države, koliko iz lastnega prihodka in koliko 

iz drugih virov ter nato razčlenitev odhodkov (kilometrine, dnevnice, podjemne pogodbe, 

študentsko delo, telefoni….) za obdobje zadnjih petih let. Zaradi kompleksnosti in obsega 

predlagam, da se pripravijo odgovori na zastavljeno pobudo nekje do januarske seje 2022.  

Obrazložitev: 

Vsi javni zavodi in pravnih subjekti katerih ustanoviteljica je Mestna občina Ptuj si zaradi 

narave dela izplačujejo kilometrino, dnevnice, podjeme pogodbe, študentsko delo, ki v 

nekaterih primerih ni zanemarljiv strošek. Mestna občina Ptuj kot ustanoviteljica in solastnica 

ali ustanoviteljica pravnih subjektov za to nameni del proračunskih sredstev, ki pa so lahko 

tudi veliko breme. Predlagam, da se zberejo podatki o izplačanih kilometrinah za vse prej 

omenjene zavode in subjekte za vsak mesec v letu posebej. Pri čemer se razčlenijo odhodki 

izplačila kilometrin, dnevnic, podjemih pogodb, študentskega dela ipd. Za obdobje zadnjih 

petih let (5) iz katerih bodo razvidna plačila kilometrine po vsakem zavodu za vsak mesec v 

letu posebej. Prav tako naj se navede koliko gre za delovanje zavoda kot taki (hladni pogon) in 

koliko za program, in kaj se iz tega potem ustvari in po realnih podatkih, ne abstraktnih ocenah, 

podatkih ki so dejanski in statistično preverljivi, tudi z ekonomskim izplenom in strokovna 

ocena ali kvaliteta dela dokazana z neodvisnimi viri. 

Prihodki po viru in namenu :   

 Javni : MO Ptuj ; Ministrstva, Evropska 

 Nejavni : Lastni prihodek  

 Delitev na glavne skupine : Za materialne stroške, za plače, za programske stroške, za 
investicije 
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Pri stroških:  

 Stroški dela, redno zaposleni , zunanji  

 Materialni stroški 

 Stroški dejavnosti - programa 

 Investicijski stroški 
 

Podajam pobudo, da se poda informacija kako je z gradnjo kanalizacijskega omrežje kjer 

se gradi kanalizacija v bližini stanovanjskih hiš, ki pa zaradi drugega naslova niso zajete v 

gradnjo npr. (Sovretova pot – Orešje) in mejijo le nekaj metrov od Sovretove poti kjer bo 

izvedena gradnja.  Ali obstaja možnost priključitve na omrežje tudi teh objektov. 

 

Podajam pobudo, da se preveri zagotovitev zavarovanja za primer pravnega zastopanja 

svetnic in svetnikov v zvezi z opravljanjem funkcije kot je bilo to urejeno v prejšnjem 

mandatu 

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pristopi k sanaciji opornega zidu  na naslovu 

Vičava 104, ki se nevarno poseda in obstaja velika verjetnost, da bo padel na cesto. Zato 

ga je potrebno nemudoma sanirati.  

 

Podajam pobudo, da se občanom javno pojasni zaplet, ki je nastal zaradi Festivala 

narodnozabavne glasbe Ptuj, ki je bil zaradi tega preseljen v Juršince. MO Ptuj naj v izogib 

vsem nejasnostim poda javno stališče glede tega festivala, ki nosi identiteto Ptuja in bi 

moral ostati v našem mestu.  

 

Podajam pobudo, da se ogromne količine mletega asfalta, ki ostajajo pri gradnji 

kanalizacijskega omrežja, ki ga izvaja Komunalno podjetje Ptuj. Mleti asfalt naj deponirajo 

pri vzdrževalcu javnih občinskih cest, ki ga naj le ta uporabi za vzdrževanje javnih cest. Te 

količine mletega asfalta so že tako ali tako v lasti Mestne občine Ptuj in izvajalci, ki izvajajo  

vzdrževanje javnih cest so ga primorani kupovati na trgu, tam pa ga imamo v enormnih 

količinah. Prav tako je bil ta material že plačan pri gradnji, zajeto in zaračunano je tudi 

njegovo odstranjevanje. Glede na velike količine mletega asfalta iz naslova gradnje 

kanalizacijskega omrežja lahko prihranimo kar nekaj sredstev zato naj Komunalno 

podjetje Ptuj deponira mleti asfalt pri vzdrževalcu javnih cest.  

 

Lep pozdrav, 

Za svetniško skupino DeSUS Mestni odbor Ptuj 

Milan Klemenc 

Svetnik mestne občine Ptuj 


